
Sprawozdanie burmistrza z działalności między sesjami, 
tj. od 30.04.2020 r. do 27.05.2020 r.

3 maja uczestniczyłem we mszy św. za Ojczyznę i złożyłem wiązankę kwiatów pod pomnikiem,
odnosząc się do obecnej trudnej sytuacji, z widokiem na lepsze czasy.

4  maja  odebrałem  z  jednostki  PSP w  Pile  płyny  dezynfekujące,  które  przekazał  wojewoda  z
przeznaczeniem dla placówek oświatowych, które uruchomią przedszkole.
Wprowadziłem zarządzenie na mocy którego zostało uruchomione targowisko miejskie.

5  maja zarządziłem otwarcie boisk na Orliku, GLKS i Iskry Bądecz, wprowadzając regulaminem
obostrzenia, wynikające z rekomendacji Głównego Inspektora Sanitarnego.

Z  dniem 6  maja  była  możliwość  otwarcia  przedszkoli,  jednak  nie  było  chętnych  rodziców do
skorzystania z usług opiekuńczych.

13 maja brałem udział w spotkaniu członków PRGOK w Krajence podczas którego to omawiano
sytuację  bieżącą  oraz  planowane  kierunki  zmian,  szczególnie  w  kontekście  rozpisania  nowego
przetargu.  

15 maja odebrałem kolejne środki dezynfekujące dla szkół podstawowych.

20 maja odbyło się zebranie Zgromadzenia Międzygminnego Pilski Region Gospodarki Odpadami
Komunalnymi,  podczas  którego  to  przyjęto  rezygnację  z  pełnienia  funkcji  przewodniczącej
Związku Pani dr Małgorzaty Sypuły,  a na jej  miejsce powołano Pana Andrzeja Gawłowskiego.
Poinformowano nas, że z dniem 1 czerwca wszystkie Punkty Selektywnej Zbiórki Odpadów zaczną
funkcjonować na terenie powiatu pilskiego.
Uczestniczyłem w spotkaniu u starosty pilskiego wraz z włodarzami gmin, przez które miałaby
przebiegać obwodnica północna powiatu pilskiego. Wszyscy wyrazili aprobatę dla tego projektu i
chęć partycypowania w kosztach dokumentacji projektowej, która miałaby zostać zlecona jeszcze w
tym roku.

23 maja brałem udział w zebraniu wiejskim sołectwa Stare, gdzie nastąpiła zmiana przeznaczenia
funduszu sołeckiego z postawienia garażu na zagospodarowanie przestrzeni publicznej. 

26 maja podpisałem jako członek Zarządu ZM PRGOK w Pile sprawozdanie finansowe za rok
2019, który zamknął się stratą finansową na poziomie 7 015 083,28 zł.

W  okresie  międzysesyjnym  wydałem  15  zarządzeń.  Uchyliłem  zakaz  handlu  na  targowisku
miejskim. Zniesione zostały ograniczenia związane z korzystaniem z obiektów sportowych przy
zachowaniu określonych procedur i środków.



Wprowadziłem zasady zajmowania pasa drogowego dróg wewnętrznych na podobnych zasadach
jak zajmowanie dróg publicznych.

W szkołach podstawowych ruszyły konsultacje dla uczniów z nauczycielami.
Pracę wznowiła gminna biblioteka.
Zatwierdziłem arkusze organizacyjne szkół.
Od 25 maja do 15 czerwca można składać wnioski na odbiór azbestu. 

Przeprowadziłem  ankietę  na  temat  wyłączenia  części  placu  Powstańców  Wielkopolskich  z
parkowania. Wyniki ankiety zostaną wkrótce opublikowane.
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